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[Sigsgaard.] 
gang det diskuteres, siger ministeren: Ja 
men nu er det lige før, vi får en løsning. Det 
har skiftende ministre sagt i hvert fald i lige 
så lang tid, som jeg har siddet i folketinget, 
og der er endnu ikke kommet nogen løsning. 
Den nuværende minister har ikke villet give 
tilsagn om, at vi i hovedstadsområdet får en 
lige så vidtgående udligning, som man; -har 
fået i landets øvrige byområder, hvor man 
simpelt hen har lagt kommunerne sammen 
og derved er kommet ud over den økonomi- 
ske udligning, i. meget vid udstrækning i 
hvert fald. 

På denne baggrund vil vi, i øvrigt ligesom 
sidste gang, ikke være med til at vedtage 
lovforslagét. v. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges med 134 stemmer mod 3; 1 medlem 
tilkendegav, at han hverken stemte for eller 
imod. 

Fjerde næstformand (Morten Lange): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. 

Den næste sag p4. dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
ændring af lov om folkepension. (Forhøjelse af 
grundbeløb). 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 2) 
findes i tidenden sp. 719) . 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 홢 

: Lovforslaget sattes til forhandling. 

Holger Hansen: Socialudvalget har mod- 
taget en skrivelse fra folkepensionistforenin- 
gernes og invalideorganisationernes kontakt- 
udvalg, men på grund af dens sene frem- 
komst har det ikke været, muligt at be- 
handle den i forbindelse med de foreliggende 
lovforslag, men vi vil i socialudvalget have 
opmærksomheden henvendt på det rejste 
problem i forbindelse med den førstkom- 
mende ændring af den sociale pensionslov- 
givning.. 
. Med disse ord kan jeg på udvalgets vegne 

anbefale at stemme for dette og de følgende 
tre lovforslag. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med .140 stemmer.. 

Fjorde næstformand (Morten Lange): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
ændring af lov om invalidepension m. v. 
(Forhøjelse af ydelser) ;  . 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 3) 
findes i tidenden sp. 719). * 1 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 홢 홢 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om. ordet. 

Lovforslaget ' \ ' \  
vedtoges enstemmigt med 140 stemmer;' 

Fjerde næstformand (Morten, . Lange): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lQv 10m 
ændring af lov om pension og hjælp til enker 
m. fl. (Forhøjelse af grundbeløb) . I 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 4) 
findes i tidenden sp. 720). , 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 홢 홢 홢 홢 
vedtoges enstemmigt med 141 stemmer. 

Fjerde næstformand (Morten Långe): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. ! 


